
Reakce  na  článek  uveřejněný  v
deníku Právo 18.1.2012
České Budějovice, 22. 1. 2012

Vedení společnosti Teplárna České Budějovice jasně sdělilo minoritnímu
akcionáři doporučenými dopisy svůj postoj k žalobě. Pokud je rezolutně
přesvědčen o její správnosti, měl by uhradit soudní poplatek a nepřenášet
tuto povinnost na teplárnu.

Vedení  společnosti  odmítá  i  tvrzení,  že  nezadalo  vypracování  nezávislého
znaleckého posudku. Posudky na ověření odhadu škod v závislosti na závěrech
forenzního auditu byly zadány jak představenstvem, tak dozorčí radou.

O dalším postupu v žalobě na náhradu škody vůči bývalým členům představenstva
Teplárny současné vedení  společnosti  rozhodne na základě závěrů znaleckých
posudků a v porovnání s výsledky z forenzního auditu a ceny z už uskutečněného
prodeje Zkušebny Mydlovary.

Krajský soud zamítl žalobu Forum
Energy a dalších akcionářů
České Budějovice, 22. 1. 2012

Všechna  usnesení  valné  hromady  akciové  společnosti  Teplárna  České
Budějovice, která se konala 22. února 2011, jsou platná. Rozhodl o tom
Krajský soud v Českých Budějovicích činný ve věcech obchodních. Ten tak
zamítl žaloby minoritních akcionářů, společností Forum Energy, s. r. o.,
New Port Park One, a. s., Nuboneri Business, s. r. o. a Tomáše Hurtíka,
kteří přijatá usnesení soudně napadli. Ti tak musí uhradit náklady řízení.

Na  této  mimořádné  valné  hromadě  byli  odvoláni  a  nově  voleni  členové
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představenstva  a  dozorčí  rady  Teplárny.

„Soud tak potvrdil, že při svolání a průběhu valné hromady nedošlo k porušení
zákona  ani  práv  minoritních  akcionářů,“  říká  advokát  Martin  Zvěřina,  který
Teplárnu  zastupoval.  „Soud  také  zjistil  neplatnost  převodu  akcií  mezi  těmito
akcionáři, který považujeme za účelový“.

Soud dále mimo jiné konstatoval, že akcionář má právo na vysvětlení jen těch
bodů,  které  se  na  valné  hromadě  projednávají,  a  jen  ohledně  nich  se  může
rozvinout diskuse. Všechna práva minoritních akcionářů byla na napadané valné
hromadě dle rozhodnutí soudu zachována.

Soud nezjistil ani zneužití většiny či tendenční vedení valné hromady. „Stalo se to,
že  akcionář,  kterému  patří  80  procent  hlasů,  navrhl  nové  obsazení  orgánů
Teplárny a silou svých hlasů to prosadil. Kdo má více akcií, má i více hlasů a lépe
prosazuje své požadavky,“ konstatoval soudce s odvoláním na příslušné paragrafy
obchodního zákoníku.

Českobudějovický Krajský soud žalobu minoritních akcionářů zamítl v prosinci
loňského roku a nyní bylo Teplárně doručeno písemné vyhotovení usnesení. Plný
text rozhodnutí soudu je k dispozici na webových stránkách společnosti.  Proti
usnesení  Krajského soudu v Českých Budějovicích se lze odvolat  k  Vrchnímu
soudu v Praze.

Usnesení KS ČB – žaloba na neplatnost MVH 22.2.2011

Dodávky tepla se podařilo obnovit
ještě v nočních hodinách
České Budějovice, 17. 1. 2012

Vážná  porucha  parovodu  Sever,  k  níž  došlo  v  českobudějovické  ulici
Karoliny Světlé v pondělí kolem poledne, byla odstraněna ještě týž den
večer,  po  zhruba  devíti  hodinách  intenzivní  práce  údržby  akciové
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společnosti  Teplárna  České  Budějovice,  které  parovod  patří.

Náročná oprava poškozeného místa parovodu byla ukončena po 21. hodině. Poté
začalo jeho připojování k teplárenské síti. To trvalo zhruba další dvě hodiny. Plně
byl parovod zprovozněn zhruba půl hodiny před půlnocí z pondělí na úterý.

„Naši lidé i spolupracující firmy zde v zimě a nepříznivých podmínkách odvedli
velmi dobrou práci. Problémy při vlastní opravě způsobovalo především počasí a
nízké teploty. Následně bylo velmi náročné provést odvodnění celé páteřní trasy
před vlastním najížděním, která vzhledem k průměru DN 500 a délce potrubí
prodloužila samotné najíždění parovodu.“: říká Martin Žahourek, místopředseda
představenstva Teplárny ČB a.s.

V ulici Karoliny Světlé došlo k odtržení parovodní odbočky, vedoucí do společnosti
Proles, od hlavního řadu. I když šlo o lokální poruchu, kvůli opravě musela být
přerušena dodávka tepla  a  technologické páry  i  do  okolních podniků jako je
Budějovický Budvar, Motor Jikov Group, Robert Bosch nebo Čevak, včetně tepla
do několika bytových jednotek, napojených rovněž na parovodní síť teplárny. Těch
v　této průmyslové lokalitě není mnoho. Jde o byty v areálu společnosti Proles a o
panelový dům v Kněžských Dvorech.

Příčina poruchy bude známá až po dalším zkoumání.

Komentář  k  novým  cenám  tepla
pro domácnosti
České Budějovice, 10. ledna 2011

Naši českobudějovičtí zákaznici – bytový sektor od ledna platí za dodávku
tepla  o  zhruba  11  procent  vyšší  cenu  než  loni.  O  tom  už  média
informovala.  Nikdo  si  ale  nedal  práci,  aby  se  na  ní  podíval  trochu
podrobněji. V takovém případě, by totiž musel zjistit, že zdražení tepla pro
českobudějovické domácnosti je nejnižší za poslední tři roky.
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Nebýt státem zavedené vyšší sazby DPH z 10 na 14 procent, která celkové číslo
automaticky zkreslila, vzrostla by cena meziročně jen o 6,73 procenta. Zatímco
mezi léty 2009 – 2010 to bylo o 12,63 procenta a mezi roky 2010 – 2011 pak o
9,24 procenta.

Je tedy zřejmé, že Teplárna České Budějovice zdražení vstupů, zejména paliv,
jejichž cena letos vzroste opět dvouciferně, stejně jako v předchozích letech, na ně
plně nepřenáší. Umožňuje to zavedení vnitřních úspor a zefektivňování výrobního
procesu. S letošní cenou za tepelnou energii 475,90 korun za gigajoule bez DPH
(a  542,53  Kč/GJ  s  daní)  tak  stále  Teplárna  České  Budějovice  patří  k  těm
nejlevnějším srovnatelným dodavatelům v Jihočeském kraji i České republice.

Detailní informace o cenách pro jednotlivá odběrná pásma lze získat v ceníku
zveřejněném na našem firemním webu.

Nenadálá  porucha  na
teplárenském parovodu
České Budějovice, 16. 1. 2012

V Českých Budějovicích došlo dnes kolem poledne k poruše parovodu
Sever v ulici Karoliny Světlé, kde došlo k odtržení parovodní odbočky do
společnosti Proles od hlavního řadu. I když šlo o lokální poruchu, kvůli
opravě musela být přerušena dodávka tepla a technologické páry i  do
okolních podniků jako je Budějovický Budvar, Motor Jikov Group, Robert
Bosch nebo Čevak, včetně tepla do několika bytových jednotek napojených
rovněž na parovodní síť společnosti Teplárna České Budějovice. Bytů je ale
v této průmyslové části města jen minimum, právě v areálu společnosti
Proles. a dál panelový dům v Kněžských Dvorech.

Příčina  poruchy  bude  známá  až  po  dalším  zkoumání.  Klíčové  pro  akciovou
společnost Teplárna ČB bylo parovodní  potrubí  v　co nejkratší  době opravit  a
obnovit  dodávky tepla  a  technologické páry  zákazníkům.  Ty  zástupci  firmy o
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vzniklé situaci informovali.

Práce na odstranění závady začaly neprodleně a předpokládalo se, že skončí ještě
během pondělí, do 20. hodiny.

doplněno 21:40

Byla ukončena oprava na parovodu a začíná najíždění (to bude trvat zhruba 1
hodinu). Teprve poté se ukáže, zda se oprava zdařila a že nedošlo ještě k jinému
poškození.

Tři odpovědi na nejčastěji kladené
otázky k lávce přes Vltavu
České Budějovice, 13. 1. 2012

1) Jakou částkou se bude Teplárna ČB podílet na opravě lávky?

Podíl akciové společnosti Teplárna České Budějovice na stavbě nové lávky přes
řeku Vltavu u Budvar Arény bude činit 20 procenty ze skutečné ceny stavby, jak
určil  znalecký  posudek,  který  stanovil  náklady  spojené  s  uložením
technologického potrubí.  Jde tedy o pokrytí  zvýšených nákladů na únosnost a
zařízení pro vedení potrubí. Teplárna ČB zároveň uhradí i 100 procent nákladů na
samotné  technologické  přemostění  lávky  (tedy  vlastního  potrubí  a
technologického vybavení s tím spojeného). O kolik peněz půjde, ukáže až veřejná
soutěž na dodavatele stavby. Uváděných 35 miliónů představuje cenu projekční.
Lávka ale musí být konstrukčně řešena jinak, než kdyby sloužila jen chodcům
nebo cyklistům.

2)  Bude mít  vedení  Teplárny  ČB pravomoc při  rozhodování  o  podobě
lávky?

Nebude – to je věc investora a architekta. Teplárna zde bude mít pouze věcné
břemeno v　podobě potrubí, které je jejím vlastnictvím.
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3) O příspěvek požádalo město, nebo to byl nápad Teplárny ČB?

Finanční spoluúčast plyne z podstaty věci. Parovodní potrubí vedlo už po lávce,
která dosloužila a pro Teplárnu ČB je efektivnější využít stavbu nové lávky, než
někde v sousedství usilovat o stavbu jiného, vlastního „přechodu“ přes řeku. O
tom, že by samostatný přechod potrubí přes řeku nijak zdejší hezké prostředí
nezkrášlil, ani nemluvě.

K  jednáním  o  horkovodu  z  JE
Temelín do Českých Budějovic
České Budějovice, 11. ledna 2012

Obchodní jednání s energetickou společností ČEZ, která je majitelem JE
Temelín,  o  realizaci  „Teplovodního  přivaděče  pro  město  České
Budějovice“  probíhají  a  do  doby,  než  budou  uzavřena,  je  společnost
Teplárna  České  Budějovice  nebude  komentovat.  Podle  usnesení  valné
hromady  Teplárny  ČB,  kde  je  teplovodní  přivaděč  součástí  koncepce
podnikatelské činnosti, by rozhodnutí o dodávce tepla z JE Temelín mělo
padnout nejpozději do června 2012.

Obecně lze uvést, že jednání mezi Teplárnou ČB a ČEZ by měla potvrdit, že tento
zamýšlený projekt  je  životaschopný nejen technickým řešením,  ale  především
ekonomicky. A to zejména s minimálním negativním dopadem do výsledné ceny
tepla pro konečné odběratele a ochranou investic a stávajícího majetku akcionářů
Teplárny ČB.

Projekt teplovodního přivaděče z JE Temelín do Českých Budějovic je zařazen do
zásad územního rozvoje Jihočeského kraje a ČEZ připravuje dokumentaci  pro
územní rozhodnutí. Pokud by šlo vše dobře, z vyjádření představitelů ČEZ plyne,
že stavba by mohla začít v roce 2013. Teplo z jádra by pak do části Českých
Budějovic přišlo zřejmě v roce 2015.
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Ze schválené koncepce podnikatelské činnosti  Teplárny ČB také plyne,  že do
prosince  2012  se  má  rozšířit  současná  horkovodní  soustava  i  na  Pražské
předměstí.


